



證監會及 TÜV SÜD 慈善義賣
Charity Sales at SFC & TÜV SÜD

“ Charity Sales and Volunteer Activities 慈善義賣及義工活動 ”

承蒙各機構及企業伙伴支持，本會去年舉行了多次慈善義賣活動，以及企業義工隊與本會服務使用者外出遊覽，渡過愉快時光。

機構及企業伙伴可以以不同的方式支持本會，其中包括舉辦慈善義賣活動，推廣殘疾人士的創作及手工藝。義賣產品包括康姨曲奇、皮革手工藝品、手工皂、香薰驅蚊磚和驅蟑小磚等等。

組織義工活動既可促進傷健共融，同時增加大家對殘疾人士的了解。其中，各機構及企業伙伴可到毅誠工場的「康姨餅房」參加「傷健共融曲奇製作班」。「康姨餅房」由專業餅師及殘疾人士組成的團隊負責，透過與殘疾人士一起製作曲奇，推動傷健共融。

此外，義工們亦可資助和陪同本會服務使用者外出暢遊香港景點，例如大館、香港故宮文化博物館和天際 100 香港觀景台等，讓服務使用者與社區有更多連繫，加深對香港的認識。

如欲成為本會合作伙件，歡迎致電 2745 4214 與傳訊及資源發展部聯絡。

With the support of various organizations and corporate partners. Last year, Fu Hong Society had organized several charity sales events, and corporate volunteer teams went sightseeing with our service users, spending happy times together.

Organizations and corporate partners can support Fu Hong Society in different ways, including organizing charity sale, promoting the creative works and handicrafts by the service users. Charity sale items include cookies from Madam Hong's Bakery, leather handicrafts, handmade soaps, mosquito repellent bar and insect repellent sticks, etc.

Organizing volunteer activities could promote social inclusion, and increase public understanding of persons with disabilities. Organizations and corporate partners can join the Madam Hong's Bakery Inclusive Cookies Workshop. Madam Hong's Bakery is responsible by a team of professional pastry chefs and persons with disabilities, to promote social inclusion.

Furthermore, volunteers can also sponsor the outing activities and go out with our service users, for example, visiting Tai Kwun, the Hong Kong Palace Museum and Sky100 Hong Kong Observation Deck, etc. Service users could have more connections with the community, deepening their understandings of Hong Kong.

Organizations and corporations who have an interest in becoming our partner, please contact the Communications and Resources Development Department at 2745 4214.

非凡領越有限公司義工隊
Volunteer team of Viva Goods Company Limited

